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Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 9/22 

 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 30. 11. 2022 s pričetkom ob 14.00, ki je potekala v 

sejni sobi IJS na Tržaški cesti 134, delno preko spletne povezave GoToMeeting 
 
 

Prisotni: B. Črnič, A. Gorišek, M. Koželj, J. Novak, J. Pungerčar, M. Štraus P., I. Zajc in B. Ženko. 
 
Odsotnost sta opravičila: R. Bevc in A. Fekonja. 
 
1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled izvrševanja sklepov predhodne seje 
 
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in dopolnili zapisnik ter pregledali sklepe predhodne 
seje. Ugotovili smo, da so sklepi predhodne seje realizirani. I. Zajc je predlagal, da vodimo zbirnik 
sklepov predhodnih sej, da lažje ugotavljamo, kaj je realizirano in kaj ne, tudi zato, da se kaj ne pozabi.  
 
Sklep 1: Dogovorili smo se, da bomo zbrali sklepe predhodnih sej ter jih pregledali. 
 
Glede na dejstvo, da se je sindikalna pisarna preselila z Jamove na Tržaško cesto, so posamezni člani 
izrazili nezadovoljstvo, saj menijo, da je glavnina zaposlenih na Jamovi cesti in se ne bi smeli seliti na 
drugo lokacijo. Vendar je prostorska stiska na IJS velika, odseki imajo premalo prostorov in že sami 
skoraj nimajo kam postaviti svoje zaposlene. Prostori pisarn na Tržaški so lepi zračni in svetli, zato 
nekateri menimo, da ni nič narobe, da smo se preselili. Prisotnost sindikalnega zaupnika na Jamovi pa 
bo verjetno potrebna enkrat do dvakrat tedensko. Vodstvo je obljubilo, da nameravajo odpreti v 
nekdanjih arhivih stavbe C sejno sobo in nadejamo se, da tam najdemo prostor za delovanje 
sindikalne pisarne. Sprejeli smo naslednji sklep: 
 
Sklep 2: Skrbeli bomo, da bodo seje SVIZ/IJS potekale večkrat na osrednji lokaciji IJS – na Jamovi cesti 
(vsaj 40-odstotno), ostalo na Reaktorju in na Tržaški cesti (približno 20-odstotno v slednjih dveh 
primerih). 
 
2.  Tekoče zadeve (poročilo s Strateških dnov IJS, 11. kongres SVIZ, delovanje mladih) 
 
a) J. Pungerčar se je udeležil Strateških dni IJS, ki jih je obudil direktor z namenom pregleda dela 
in sodelovanja med odseki oz. enotami. Poudarek srečanja je bil na viziji razvoja in prihodnosti 
instituta za daljše obdobje, torej, kje in kako bi se IJS lahko širil in razvijal, tudi s pomočjo projekta »IJS 
Razvojna sila«, ki med drugim zajema poslanstvo, vizijo, vrednote in cilje delovanja IJS.  
 
Med ostalimi vabljenimi gosti je bil tudi glavni tajnik SVIZ/IJS, B. Štrukelj, ki je orisal delovanje in 
pomen reprezentativnega sindikata SVIZ kot edinega uradnega partnerja na pogajanjih z vlado ter 
prisotne seznanil z delovanju sindikata in načinom poteka pogajanj z vlado. Udeleženci so mu postavili 
več vprašanj v povezavi s plačami, tako skupine J kot H, na katera je odgovarjal. 
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Sistematizacija delovnih mest ni bila jasno predstavljena, lahko pa IJS prične pripravljati novo 
sistematizacijo delovnih mest, je bilo rečeno s strani vodstva IJS. 
 
b)  V mesecu novembru je potekal 11. kongres SVIZ Slovenije, na katerega smo se intenzivno 
pripravljali celo leto. Na kongresu je sodelovalo 157 delegatov od skupnih 161-ih izvoljenih ter gostje 
iz Slovenije in tujine. Med vidnimi tujimi gosti naj omenimo gospo Susan Flocken, direktorico ETUCE 
(»European Trade Union Committee for Education«). 
 
Na kongresu je bilo sprejetih nekaj pomembnih novosti ter smernice za delovanje sindikata v 
prihodnjih štirih letih: 
 
- Potrjena je bila Komisija za statutarna vprašanja in pritožbe SVIZ. 
- Izvoljen je bil nov Nadzorni odbor SVIZ. 
-  Za glavnega tajnika SVIZ Slovenije je bil med tremi kandidati ponovno izvoljen Branimir Štrukelj. 
-  Delegati so potrdili Programske usmeritve SVIZ za mandatno obdobje 2022–2026. 
- Potrdili so tudi nekatere popravke in dopolnitve statuta SVIZ. Za nas v raziskovalni dejavnosti in 
visokem šolstvu je pomembno, da lahko zaposleni izpeljemo stavko drugače kot ostali (zaposleni v 
do-univerzitetnem izobraževanju jo namreč večinsko izglasujejo), in sicer z razglasitvijo stavke za 
področje visokega šolstva in znanosti (VŠZ) na ravni Glavnega odbora SVIZ. Po novem ima Sindikalna 
konferenca visokega šolstva in znanosti SVIZ v Izvršilnem odboru SVIZ – za razliko od ostalih petih 
konferenc – dva predstavnika SK VŠZ (tj. enega predstavnika visokega šolstva in enega predstavnika 
znanosti ). Imata pa oba pri glasovanju v IO SVIZ skupno en glas, torej se morata medsebojno, če je to 
le možno, uskladiti. 
 
c)  B. Črnič je predlagal, da povežemo naš Svet raziskovalk in raziskovalcev na začetku kariere (SZK) 
na IJS z novoustanovljenim Aktivom mladih raziskovalcev in asistentov (AMRA) na SVIZ-u. J. Pungerčar 
je povedal, da je do omenjene povezave že prišlo pred nekaj tedni. B. Črnič je tudi predlagal, da se 
vse mlade raziskovalce in asistente, ki se na novo zaposlijo na IJS, ob nastopu zaposlitve seznani z 
delovanjem Aktiva mladih raziskovalcev in asistentov (AMRA) na SVIZ-u ter se jim posreduje kontakt. 
Člani IO pa tudi predlagajo, da med našimi zaposlenimi mlajšimi od 35 let izvedemo anketo, da bi 
ugotovili, kaj tare mlajše zaposlene na IJS, in kaj storiti, da bi se včlanili v sindikat. 
 
3. Seznanitev z odstopom Tatjane Martun iz članstva v IO SVIZ/IJS in kot sindikalne zaupnice 
 
Članica IO SVIZ/IJS Tatjana Martun, ki je zastopala e-odseke (elektroniko ter informacijske 
tehnologije), nas je pred več tedni seznanila z odstopom iz IO SVIZ/IJS in tudi kot sindikalna zaupnica. 
Do nadomestnih volitev bo njeno odsotnost zapolnila Vesna Koricki, nato bomo na e-odsekih razpisali 
prosto mesto za delo v IO SVIZ/IJS. V. Koricki je že do sedaj občasno nadomeščala katerega od (dveh) 
članov IO SVIZ/IJS z e-odsekov. 
  
Sklep 3: Dokončno smo sprejeli odstop Tatjane Martun. Člane e-odsekov bomo v kratkem povabili, da 
predlagajo svojega predstavnika za delo v IO SVIZ/IJS.  
 
4. Izlet  
 
Po predhodnem razpisu so člani za decembrski izlet z agencijo Alpetour izbrali 2-dnevno potovanje v 
Bratislavo in na Dunaj – v dve praznični prestolnici. Cena pri udeležbi najmanj 40 oseb znaša 110,50 
EUR in dodatno 15,00 EUR vstopnina v Hoffburg, nekdanjo palačo, danes pa muzej avstrijskih cesarjev. 
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Na izlet, ki je cenovno ugoden, se je prijavilo 28 oseb, od tega 19 članov sindikata. Novih prijav razen 
v primeru odpovedi ta hip ne sprejemamo več.  
 
Sklep 3:  Izlet se izvede, saj se je prijavilo zadostno število članov sindikata. Sindikat SVIZ/IJS bo za izlet 
prispeval 60,00 EUR na osebo. 
 
5. Razno  
 
V sindikalni pisarni, kljub obilici dela, naše aktivnosti potekajo skladno s sklepi, potrjenimi na letni 
skupščini. 
 
 a)  Nadaljujemo z zadnjimi pripravami na decembrsko obdarovanje naših malčkov, ki bo potekalo 
10. decembra 2022 ob 10.30 v Peterlinovem paviljonu. Dogodka se v povprečju udeleži 250 oseb. 
Priprav za sam dogodek je veliko, potrebno je okrasiti avlo in predavalnico Peterlinovega paviljona, 
sprejeti in pogostiti malčke s spremstvom. Da bo dogodek potekal tekoče, bomo zaprosili nekaj oseb, 
ki so nam že v preteklosti pomagale, da sodelujejo pri pripravah, za kar se jim že v naprej najlepše 
zahvaljujemo. 
 
b)  A. Gorišek in M. Štraus P. sta se sestala z B. Mahničem, da so se dogovorili, kako postaviti novo 
spletno stran SVIZ/IJS. B. Mahnič, ki nam že vrsto let posodablja naše spletne strani, je obljubil pomoč 
z novejšim programom, saj je ta, ki ga imamo sedaj, zelo star in se ga skoraj nikjer več ne uporablja.  
 
c)  Člani IO so ponovno izpostavili, da bi želeli v e-mailu, v katerem zaposleni dobijo plačilno listo, 
aktualne podatke o višini dnevnega izplačila za malico in višini obračunane kilometrine, ki je bila 
upoštevana pri izračunu nadomestila za prehrano in prevoz na delo. Menimo, da to ne bi zahtevalo 
veliko truda. 
 
č) Sekretariat bomo zaprosili, da nam podajo podatke, koliko oseb je na IJS zaposlenih skupno že 
več kot 2 leti in imajo pogodbe o zaposlitvi sklenjene le za določen čas. 
 
d) V mesecu novembru smo zaključili razpis za smučarske karte za Krvavec, ki smo jih kupili po prvi 
predsezonski najnižji ceni, ter jih razdelili med zainteresirane. 
 
e) Načrtujemo, da bo naslednja seja bo potekala 21. 12. 2022. O morebitni spremembi bomo člane 
pravočasno obvestili. 
 
Seja je bila končana ob 16.00 
 
Sejo je vodil: J. Pungerčar     Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
  Zapisnik pregledal: J. Pungerčar  
 
Ljubljana, 3. 1. 2022 
 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
   - vodstvu IJS 
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